
Zápis č. 1 
z jednání Osadního výboru Žešov 

Datum konání: 20. 1.2020, 18.00 – 19.45 hodin v budově hasičské zbrojnice, 
                           klubovna SK Žešov

Přítomni:  viz Prezenční listina – celkem 9 členů OV

Omluveni:    5

Neomluveni:    0

Hosté:   8 občanů Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Kontrola bodů z předchozích jednání OV
3. Dotazy, podněty, připomínky
4. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V úvodu přivítal předseda členy osadního výboru i přítomné občany a zahájil jednání OV dle
programu. Konstatoval, že osadní výbor je usnášeníschopný.

Ad 2/ Kontrola bodů z předchozích jednání OV
 členové  OV  byli  seznámeni  s odpověďmi  na  požadavky  z předchozích  jednání,

odpovědi dostávají všichni členové OV na adresu OV Žešov
 na hřišti jsou sloupy, na kterých je instalovaná síť jako zábrana proti míčům, OV žádá

o převod těchto sloupů do majetku města Prostějova
 v rámci  využití  alokované částky,  se  členové OV shodli  na  tom,  aby z  magistrátu

dostali  seznam  projektů  již  zpracovaných  pro  oblast  Žešova  i  těch,  které  se
nerealizovaly

 kolem  rybníka  v Žešově  probíhají  nějaké  blíže  neurčené  práce  a  OV  požaduje
informace o tom, kdo a co se tam realizuje 

ad 3/  Požadavky
1) Zjistit  majitele  sloupů a  zajistit  převod  sloupů  u  fotbalového  hřiště  do  majetku

města (sportovní klub oznámil, že sloupy nejsou v jeho majetku)
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2) OV požaduje  seznam  projektů,  které  se  nerealizovaly  pro  oblast  Žešov  a  jsou
v databázi města

3) Zjistit informace o aktivitách v okolí rybníka v Žešově

Ad 4/ Závěr 

Předseda OV Žešov poděkoval za účast členům OV a občanům, také za jejich náměty 
a připomínky.

Příloha: Požadavky na město Prostějov

Žešov dne

Zapsala: PaedDr. Alena Dvořáková, pracovnice Odbor kancelář primátora

Schválil: Aleš Koutný st., předseda osadního výboru Žešov
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